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Eladó Építési telek, 3 093 m2 telek, Hévíz
40 000 000 Ft ( ~99 823 € )

Hévízen eladó egy nagy építési telek sok lehetőséggel!

Adatlap sorszáma: #696900403

Építés éve: 0

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Víz a telken

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Csatorna a telken

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladó egy kivételes építési telek Hévízen, mely ideális választás mindazok

számára, akik álmaik otthonát szeretnék megvalósítani. A telek mérete 3093

négyzetméter, így bőséges hely áll rendelkezésre a tervezéshez és a

kivitelezéshez. A terület beépíthetősége 30%, ami lehetőséget biztosít egy tágas

és kényelmes lakóingatlan megépítésére, vagy esetleg befeketésnek is alkalmas

lehet, amennyiben egy társasház építésén gondolkodik.

A telek infrastruktúrája már kiépített, hiszen a villany bevezetése megtörtént,

230 Volt áramellátással rendelkezik. Az ivóvíz csatlakozó a telken található, így

azonnal használatba vehető. Gázcsonk a telek közelében elérhető. A szennyvíz

elvezetése is biztosított, hiszen csatorna áll rendelkezésre a telken. Ez az

ingatlan nemcsak a kényelmet, hanem a Hévíz nyújtotta természeti szépségeket

is magában hordozza, így ideális helyszín lehet az új otthon megépítésére. Az

irányár 40 000 000 Ft, ami figyelembe véve a telek adottságait és

elhelyezkedését, remek befektetési lehetőséget kínál. Ne hagyja ki ezt a

kedvező ajánlatot, lépjen kapcsolatba velem, és nézzük meg együtt ezt a

különleges ingatlant!

 

Zum Verkauf steht ein außergewöhnliches Baugrundstück in Hévíz, eine ideale

Wahl für diejenigen, die ihr Traumhaus bauen möchten. Das Grundstück ist 3093

Quadratmeter groß und bietet reichlich Platz für Planung und Bau. Das

Grundstück hat eine Bebaubarkeit von 30 %, was die Möglichkeit bietet, ein

geräumiges und komfortables Wohnhaus zu errichten, oder es könnte sich für

ein geschwärztes Grundstück eignen, wenn Sie an den Bau einer

Eigentumswohnung denken.

Die Infrastruktur des Grundstücks ist bereits vorhanden, da ein Stromanschluss

mit 230 Volt vorhanden ist. Der Trinkwasseranschluss befindet sich auf dem

Grundstück, so dass er sofort genutzt werden kann. Ein Gasanschluss ist in der

Nähe des Grundstücks vorhanden. Die Kanalisation ist auf dem Grundstück

vorhanden. Dieses Grundstück bietet nicht nur Komfort, sondern auch die

natürliche Schönheit von Hévíz, was es zu einem idealen Standort für den Bau

eines neuen Hauses macht. Der Richtpreis beträgt 40.000.000 HUF, was in

Anbetracht der Eigenschaften des Grundstücks und seiner Lage eine

hervorragende Investitionsmöglichkeit darstellt. Lassen Sie sich dieses tolle

Angebot nicht entgehen, nehmen Sie Kontakt mit mir auf und lassen Sie uns

diese besondere Immobilie gemeinsam besichtigen!

 

For sale is an exceptional building plot in Hévíz, an ideal choice for those who

want to build their dream home. The plot measures 3093 square metres,

providing ample space for planning and construction. The plot has a 30%

buildability, which provides the possibility to build a spacious and comfortable

residential property, or it could be suitable for a blackened plot if you are

thinking of building a condominium.

The infrastructure of the plot is already established, as electricity has been

installed, with 230 Volt power supply. The drinking water connection is on the

plot, so it can be used immediately. Gas connection is available near the plot.

Sewerage is available on the plot. This property offers not only comfort but also

the natural beauty of Hévíz, making it an ideal location to build a new home. The

guide price is HUF 40 000 000, which, considering the characteristics of the plot

and its location, offers a great investment opportunity. Don't miss out on this

great offer, contact me and let's take a look at this special property together!


